建筑设计新挑战：净零碳设计研讨会
同济大学建筑设计研究院（集团）有限公司，上海，2017年9月20-22日
The New Challenge of Architecture Design

Zero Net Carbon Professional Training Program

Tongji Architecture Design (Group) co., Ltd, Shanghai, 20th-22nd Sept

感谢您注册本次研讨会。我们希望使得注册环节更加简便。每一位参会者都需要填写一份报名表。如果您对注册和付款有任何问题，请联系5yj@tjadri.com 和51ssj@tjadri.com 。
Thank you for registering to attend the forum. To make the registration process as easy as possible, please complete a separate registration form for each individual attending. If you have any questions about registration or payment, please contact 5yj@tjadri.com and 51ssj@tjadri.com. 
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姓名 Name
中文名
Name in Chinese Characters





英文名（或拼音） English Name (or Pinyin) 

公司信息 Company Information

公司名称 Company Name
职位 Title


电子邮件 Email










手机号码 Mobile
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住宿 Accommodation 
如果需要预订君禧大酒店或同济迎宾馆，请填写下方的住宿信息。如果希望预订其他的酒店，请自行预订。
If you need help with reservations at Kingswell Hotel Shanghai or Tongji Guest House, please fill in the information below. Participants who wish to stay at a different hotel will need to arrange their own reservations.

日入住 check in date

日离店 check out date

选择哪种房型 choice of hotel room
A. 上海同济君禧大酒店 双人标间（598元/晚）Kingswell Hotel Shanghai, Double Standard 598 RMB/ Day

B. 上海同济君禧大酒店 单人标间（568元/晚）Kingswell Hotel Shanghai, Single Standard 568RMB/ Day

C. 同济迎宾馆 普通标间（340元/晚）

   Tongji Guest House, Standard 340 RMB/ Day

D. 同济迎宾馆 商务标间（390元/晚）
       Tongji Guest House, Business 390 RMB/ Day

如果选择标间，第二位住宿人员的名字为（如果有）

Please provide the name of the second guest (if applicable)
同济院代为预订以上两家宾馆的截止日期为 8 月 31 日。参加培训者将在三天后获得邮件确认住宿。住宿费用自理。
TJAD will reserve rooms of the above two accommodations on behalf of participants by 31st August, 2017. Participants will receive a booking confirmation by email in 3 business days. Payments will be made by participants at check out. 

[image: image3]
注册费用 Registration and Fee

请选择购票的种类。Please indicate the choice of the ticket: 
A. 2 天票+ 赠送Insight 工作坊（9 月20 日至22 日）：人民币3500 元，包括所有课程、培训的午餐和晚餐，需在2017 年9 月10 日前完成缴费和注册。

2 Day Pass + Bonus Insight Workshop (20th to 22nd Sept): 3500 RMB including access to all sessions, plus lunch and dinner. Please complete registration and payment by 10th September 2017.

B. 早鸟票（9 月20 日至22 日）：人民币2800 元，内容见套票A。需在2017 年8 月20 日前完成缴费和注册。

Early Bird Pass (20th to 22nd Sept): 2800 RMB. Same package as A. Please complete registration and payment by 20th August 2017.

C. Insight 软件工作坊票（9 月22 日）：人民币200 元，仅参加9 月22 日上午的Insight培训，包含当天的午餐，需在2017 年9 月10 日前完成缴费和注册。

Insight Workshop (22nd Sept): 200 RMB, only include Insight workshop and lunch on 22nd Sept. Please complete registration and payment by 10th September 2017.


如果选择A或B，并准备参加9月22日上午的Insight软件工作坊，请在方框内打勾

If you choose A or B, and plan to attend the Insight workshop in the morning of 22nd Sept, please tick the box.
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缴费信息 Payment Information
请将报名费通过银行转账至下方的账户。
Please pay via bank transfer to the following account:

账户名字/ Bank account name：
同济大学建筑设计研究院（集团）有限公司 
Tongji Architectural Design (Group) Co., Ltd
开户行/ Branch：




交通银行上海分行虹口支行

Bank of Communications, Shanghai, Hongkou Branch

账号/ Account number：


310066030010141020308

汇款附言/ Message：



净零碳+参会者姓名/ ZNC + the name of participants
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发票信息 Invoice Information

请指明是否需要注册费用的发票以及种类，并填在方框中。
Please indicate in the box if an invoice of the training is needed and if so, what kind.
A. 不需要/ No.
B. 增值税普通发票，请在填写单位名称/ VAT Ordinary Invoice, please provide the company name：

C. 增值税专用发票，请填写下一题/ VAT Special Invoice, please answer the next question.

增值税专用发票填写 For VAT Special Invoice Only
公司名称 Company Name

税号 Tax number

地址 Address

电话
Telephone








传真 Fax

开户行 Bank










人民币银行账户号 RMB Bank Account
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推广 Promotion

通过勾选方框，我同意接收本次研讨会的组织者和赞助商的更新和推广邮件。
By ticking the box, I agree to receive updates and promotional emails from the organizers and sponsors of this training.
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完成并发送
请将完成的表格发送至 5yj@tjadri.com 和51ssj@tjadri.com 。谢谢！

Please send the completed form to 5yj@tjadri.com and 51ssj@tjadri.com . Thank you!
报名缴费成功后将会收到确认邮件。
A confirmation email will be sent to you once we receive the registration fee.







































































































































